

Circular No. (21) 2021

تعميم رقم (21) لسنة 2021

Date: 29 July 2021

التاريخ: 29 يوليو 2021م

To all Private Health Care Facilities

إلى جميع المؤسسات الصحية الخاصة

Sub: SARS COV-2 test for positive results in private hospitals and laboratories

الموضوع: إجراء فحوصات SARS COV-2 لحاملي النتائج الإيجابية من قبل بعض المستشفيات والمختبرات الخاصة

To all private healthcare facilities and laboratories conducting PCR testing: you are requested to check I Seha records of any person requesting PCR testing for covid 19.

إلى جميع المؤسسات الصحية الخاصة والمختبرات التي تجري اختبار PCR: يجب التحقق من سجلات I Seha لأي شخص يطلب اختبار PCR لفحص الكورونا (covid 19). إذا كانت نتيجته السابقة إيجابية، فلا يجب تكرار فحص PCR حتى تنتهي فترة العزل التي تبلغ 10 أيام.

If the previous result is positive DO NOT repeat the test until the 10-day isolation period is over. If a person wishes to re-do the test after the positive result appears, an exceptional approval must be obtained from the Public Health Department at the Ministry of Health, and the request can be submitted through the "general inquiries" form on the website healthalert.gov.bh

في حال رغبة الشخص بإعادة الفحص بعد ظهور النتيجة الإيجابية يجب الحصول على موافقة استثنائية من قبل ادارة الصحة العامة بوزارة الصحة، وبالإمكان تقديم الطلب من خلال استمارة "استفسارات عامة" في الموقع الإلكتروني healthalert.gov.bh

If the person's record showed a negative test, the test can be repeated regardless of the period of the previous test.

في حال أظهرت سجلات الشخص اختباراً سلبياً، فيمكن إعادة الاختبار بغض النظر عن فترة الفحص السابق.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the kingdom.

هذا مالزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.



الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي